



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P18091

Cultural Exchange Trip to Ningbo Sister School- Waiting List
寧波姊妹學校文化交流團 - 後備名單

Thank you for your interest in the Cultural Exchange Trip to Ningbo Sister School. Since the number of students applied for the tour exceeded our quota (26 students), we are sorry to inform you that after the interview, your child is placed **on the waiting list** of the trip. However, your child will be granted a chance to join the trip when there is any vacancy available.

感謝 貴家長對寧波姊妹學校文化交流團的支持，由於申請人數高於限額(26名)，經過面試後，貴子弟獲編入後備名單內。如有空缺，貴子弟仍有機會參加此次交流團。

Please acknowledge by replying the slip below and return to Mr Fung Siu Man on or before 28th February, 2019.

敬請填妥回條，著學生於二零一九年二月廿八日或之前將回條交馮紹民老師。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
15th February, 2019 二零一九年二月十五日



Reply Slip 回條

P18091

I acknowledge the above captioned circular regarding the 'Cultural Exchange to Ningbo Sister School - Waiting List'.

本人知悉 貴校來函有關「寧波姊妹學校文化交流團 - 後備名單」事宜。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____